
 

PROTOKÓŁ   

XVI  SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

 VI  KADENCJI W DNIU 28 MAJA 2020 r. 

 

Przewodnicząca  Rady Powiatu K. Rusin wygłasza sentencję: „Otwieram XVI   Sesję Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  28 maja 2020r.” Następnie mówi: 

Witam  Państwa radnych, Zarząd Powiatu ze Starostą i Wicestarostą na czele.   Panią 

Skarbnik Powiatu, Sekretarza Powiatu.  

O protokołowanie Sesji  proszę Panią Agnieszkę Kseń-Samołyk.  

Stwierdza , że na podstawie listy obecności w Sesji uczestniczy 14 radnych, tym samym Rada 

może obradować prawomocnie. 

Przedstawia proponowany porządek  obrad. 

PORZĄDEK OBRAD : 

   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

   2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Powiatu z dnia 03.02.2020 i z  ostatniej sesji. 

   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - 

informacja. 

   5. Interpelacje Radnych. 

  6. Przyjęcie Sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Tarnobrzegu   w 2019 r. wraz z przedstawieniem zestawienia potrzeb w zakresie pomocy 

społecznej.  

   7. Przyjęcie sprawozdania z efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

2019r jako  organizatora rodzinnej pieczy zastępczej. 

   8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego z   

       organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o    

       działalności    pożytku publicznego   i o wolontariacie za rok 2019. 

   9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa 

Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2020 na realizację zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. 

b) w sprawie nadania imienia Specjalnemu Ośrodkowi Szkolno-Wychowawczemu  

w Grębowie. 

c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski 

d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gorzyce 

e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Grębów 

f) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Dęba 

g) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Tarnobrzeski prawa 

własności nieruchomości położonej w Tarnobrzegu 

h) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2020r. 



             

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 11. Zamknięcie obrad sesji.    

 

Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad. Uwag i wniosków z sali obrad  nie było. 

W tym miejscu odczytuje pismo: 

                                        Pani 

    Krystyna Rusin 

    Przewodniczący  Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 
Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego   wnosi o   zmianę w     porządku obrad  XVI Sesji Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  28 maja  2020 r. 

 

1. W punkcie „9”  Podjęcie uchwał w sprawach: 

Pod literą: 

h)  w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2020 rok. 

– z autopoprawką. 

i) w sprawie powierzenia Gminie Grębów prowadzenia zadań publicznych 

Przegłosujemy przedstawiony  porządek obrad wraz z wnioskiem Zarządu Powiatu.    

Kto „za” 14 radnych, ,Kto „przeciw”0,  Kto się „wstrzymał”0 

Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty. 

P.3 Przyjęcie protokołu  z dnia 03.02.2020 i z ostatniej  Sesji. 

 Protokoły zostały   wysłane   radnym   drogą elektroniczną i wyłożone  w  Starostwie 

Powiatowym. Czy są uwagi do protokołów. Uwag nie było. 

Głosujemy przyjęcie protokołu z dnia 03.02.2020. 

Kto „za”14 radnych, Kto „przeciw”0, Kto się „wstrzymał”0. 

 Protokół został przyjęty  Przewodnicząca Rady  podpisuje protokół. 

Głosujemy przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

Kto „za”14 radnych, Kto „przeciw”0, Kto się „wstrzymał”0. 

 Protokół został przyjęty  Przewodnicząca Rady  podpisuje protokół. 

 

p.  4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 

informacja  

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie informacji. 

Sekretarz Powiatu przedstawia nast. informację: 

W okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu w dniu  30 marca  br. Zarząd Powiatu , łącznie z 

dzisiejszym,  odbył  10 posiedzeń.  
2 kwietnia br.  dokonano zmian w budżecie  Powiatu na 2020 r. 



W związku z  możliwością  uczestnictwa w projekcie „Zdalna  Szkoła” – wsparcie 

Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej w systemie kształcenia zdalnego zwiększono plan 

dochodów i wydatków budżetu Powiatu na 2020 r. o kwotę 70 000 zł  z  przeznaczeniem na 

zakup laptopów dla do zdalnego  nauczania.  

6 kwietnia br. dokonano zmian w budżecie Powiatu  na 2020 r. 

Zaakceptowano udział SOSzW w  Grębowie w  Wieloletnim  rządowym   programie 

„Posiłek w domu i w szkole”, edycja 2020. W tym programie jest możliwość  
zakupienia wyposażenia  kuchni, np.  lodówek i zastawy stołowej.  Koszt  projektu 

63 975,10 zł. Wnioskowana kwota wsparcia finansowego z rządowego programu  

51 180,08 zł.  Wysokość wkładu własnego Powiatu  12 795, 02 zł. Nabór  jest 

konkursowy, a zatem mowa jest o hipotetycznych pieniądzach. 

Rozpatrzono wnioski  najemców o zwolnienie z czynszu w związku z epidemią 
COVID – 19 i drastyczną utratą przychodów. Udzielono jednakowej dla wszystkich 

wnioskujących  50% ulgi w należnościach czynszowych za kwiecień i maj. 

16 kwietnia    2020 r.   

Podjęto uchwały Zarządu w sprawach: 

-  wyznaczenia realizatora programu „Pomoc osobom niepełnosprawnym 

poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji kryzysowych wywołanych chorobami 

zakaźnymi”  

-   przekazania do ZS Nr 2 w Nowej Dębie inwestycji pn. „Modernizacja sali 

gimnastycznej przy ZS w Nowej Dębie”  o wartości 292 738, 78 zł. 

- wyrażenia  na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Dęba opinii w sprawie 

koncepcji drogi gminnej ul.  Śmiśniewicza w Nowej Dębie. 

- opinii  do realizacji inwestycji drogowych  

- „Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej Nr 1127R  ul. Szypowskiego w Nowej 

Dębie. 

- „Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej Nr 1132R ul. Borowa w Nowej Dębie na 

odcinku od skrzyżowania z ul. Podleśną do przejazdu kolejowego LHS” 

20 kwietnia    2020 r.   

 Dokonano  zmian w budżecie w  związku z przyznaniem  dla Powiatu środków z 

Funduszu Dróg  Samorządowych na 2020 r.  zwiększono plan dochodów i wydatków budżetu 

Powiatu w dz. 600  Transport i łączność ogółem o kwotę 1 532 775 zł. 

28 kwietnia    2020 r.   

Dokonano kolejnych zmian mian w budżecie Powiatu na 2020 r. 

Zatwierdzono dofinansowania dla form  doskonalenia zawodowego nauczycieli. 

Zatwierdzono arkusze organizacyjne szkół na rok  szkolny 2020/2021  

- Szkoły Podstawowej w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Grębowie, 

- Branżowej Szkoły I Stopnia w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Grębowie, 

- Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Specjalnym Ośrodku Szkolno – 

Wychowawczym w Grębowie . 

- Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Nr 1 w Nowej Dębie, 

i  Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej. 

4 maja    2020 r.   

Kolejne zmiany budżetu.  

Przyjęto nast. dokumenty przygotowane przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie. 

- Ocena  zasobów pomocy społecznej, sporządzonej na podstawie art. 16 a ustawy o pomocy 

społecznej z dnia 12 marca 2004 r (. Dz.U. z 2019 r. poz. 1507, t. jedn. z późn. zm.). W myśl 
art. 16a ust.4 organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego przedstawia co roku 

Radzie Powiatu ocenę zasobów  pomocy społecznej. 



- sprawozdanie z działalności PCPR wraz z przedstawieniem zestawienia potrzeb w zakresie 

systemu pieczy zastępczej ( art. 182 ust. 5 ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej) 

- sprawozdanie z działalności PCPR wraz z przedstawieniem zestawienia potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej (art. 112 ust. 12 ustawy o pomocy społecznej) 

- sprawozdanie z efektów pracy PCPR jako organizatora rodzinnej pieczy zastępczej ( art. 76 

ust.4 pkt 15 ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej). 

6 maja    2020 r.   

Dokonano zmian w budżecie  wprowadzając dotację z przeznaczeniem na realizację zadań 

wynikających z ustawy z dnia 7 września 2007 r. o Karcie Polaka, dotacje dla Powiatowego 

Urzędu Pracy i  zabezpieczono kwotę na  akt notarialny  darowizny gruntu  na poszerzenie ul. 

Kolejowej w Chmielowie. Zatwierdzono  Kartę Oceny Oferty złożonej w ramach ogłoszonego 

przez Zarząd Powiatu Tarnobrzeskiego otwartego konkursu ofert dla organizacji 

pozarządowych.  

Wobec pozytywnej opinii Podkarpackiego Kuratora Oświaty zatwierdzono arkusze organizacji 

pracy pozostałych  szkół na rok szkolny 2020/2021: 

1. Branżowa  Szkoła I Stopnia w Zespole Szkół im. por. Józefa Sarny w Gorzycach. 

2. Technikum w Zespole Szkół im. por. Józefa Sarny w Gorzycach. 

3. Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych w Zespole Szkół im. por. Józefa Sarny w 

Gorzycach. 

4.  Branżowa Szkoła I Stopnia w Zespole Szkół Nr 2 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w 

Nowej Dębie. 

5. Technikum w Zespole Szkół Nr 2 im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w Nowej Dębie. 

6.  Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół Nr 2 im. Eugeniusza 

Kwiatkowskiego w Nowej Dębie. 

Podjęto uchwałę o przekazaniu do ZS Nr 2 w Nowej Dębie, zgodnie z wolą darczyńcy,  

samochodu Fiat  Doblo Cargo  z 2010 r. który Zakłady Metalowe „Dezamet” przekazały 

uprzednio Powiatowi.  

 

14 maja    2020 r.   

Kolejna zmiana uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2020 r.  

Podjęto  uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie wprowadzenia Regulaminu dotyczącego 

zasad rozpatrywania  wniosków składanych przez osoby niepełnosprawne o 

dofinansowanie w ramach Modułu I i II pilotażowego programu „Aktywny samorząd”. 

21 maja    2020 r.   

1. Przyjęcie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- zmiany uchwały  budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2020 r. 

- określenia zadań na które przeznacza się w 2020 r. środki PFRON przekazane 

przez Prezesa Funduszu samorządom powiatowym, 

-nadania imienia Specjalnemu Ośrodkowi Szkolno – Wychowawczemu w 

Grębowie, 

- udzielenia pomocy finansowej  dla 4 gmin ( wsparcie  OSP), 

- wyrażenie zgody na zakup  nieruchomości gruntowej od  Miasta Tarnobrzeg na 

prawach powiatu. 

3. Upoważnienie dyrektorów ZS w Gorzycach i ZS Nr 2 w Nowej Dębie do działań  
w ramach programu Lokalny Animator Sportu z operatorem programu tj. Instytut 

Sportu- Państwowy Instytut Badawczy w Warszawie. 

4. Uchwała Zarządu w sprawie zadysponowania mieniem Powiatu – komputery dla    

    szkół z programu zdalna szkoła. 

 Zespół Szkół w Gorzycach – 



 komputer typu laptop,    szt. 8 cena jedn. 2580,00 zł. wartość brutto  20 640,00 zł. 

zestaw słuchawkowy,      szt.8  cena jedn. 19,00 zł wartość brutto 152,00 zł 

 

Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy w Grębowie - 

komputer typu laptop,    szt.3 cena jedn. 2580,00 zł. wartość brutto   7 740,00 zł. zestaw 

słuchawkowy,      szt.3  cena jedn. 19,00 zł wartość brutto 57,00 zł 

Zespół Szkół Nr 1 w Nowej Dębie -komputer typu laptop,    szt. 4 cena jedn. 2580,00 

zł. wartość brutto  10 320,00 zł. 

zestaw słuchawkowy,      szt.4  cena jedn. 19,00 zł wartość brutto 76,00 zł 

 Zespół Szkół Nr 2 w Nowej Dębie -komputer typu laptop,    szt. 8 cena jedn. 2580 zł. 

wartość brutto  20 640,00 zł. zestaw słuchawkowy,      szt.8  cena jedn. 19,00 zł wartość 
brutto 152,00 zł .  Razem wartość laptopów 55 147,00 zł. 

 
 

Podczas dzisiejszego posiedzenia  przyjęto projekt uchwały Rady Powiatu w 

sprawie powierzenia Gminie Grębów   prowadzenie zadań publicznych należących 

do właściwości Powiatu, oraz przyjęto związaną z tym projektem autopoprawkę do 

projektu w sprawie zmiany budżetu.             

 

 Zadania  inwestycyjne  
Gmina      Baranów Sandomierski  
 

- „ Przebudowa drogi powiatowej Nr 2401 relacji Komorów – Huta Komorowska – Koniecpól 

w miejscowości Ślęzaki w km. 12 +944 – 13 + 197,5 oraz 13 + 208 – 13 + 536.” Zadanie w 

toku podpisywania umowy o finansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych.  Dla realizacji 

zadania ogłoszono postępowanie przetargowe z terminem otwarcia ofert w dniu 5 czerwca br. 

W ramach zadania przewiduje się przebudowę drogi na długości 581 m, budowę chodnika na 

odcinku 336 m, przebudowę odwodnienia i poboczy drogi.  Na tej drodze jest także zadanie 

„Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 2401R relacji Komorów - - Huta 

Komorowska – Koniecpól w miejscowości Ślęzaki.  To zadanie jest także w toku procedury 

przetargowej. 

  Most jest  zgłoszony  do rezerwy subwencji ogólnej, do dysponenta tej rezerwy – Ministra 

Infrastruktury.  Czekamy na  rozstrzygnięcie. 

- Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117R relacji Tarnowska Wola – Wola Baranowska w 

zakresie budowy chodnika w miejscowości Kaczaki – etap V. Zadanie po przetargu. Do 

wykonania 293 m chodnika za kwotę 92 988 zł. Wykonawca Przedsiębiorstwo Produkcyjno –

Usługowo-  Handlowe „PRIMA BUD”, A. Sobczyk,   Sandomierz. Termin 31.08 2020 r. 

Zadanie realizowane z pomocą finansową Gminy. 

 Gmina Gorzyce  
-Przebudowa drogi powiatowej Nr 1092R relacji Trześń  – Furmany w zakresie  budowy 

chodnika na odcinku Trześń  Zabrody – Furmany – etap IV.  

Jest na to zadanie z pomocą finansową Gminy na 2020 r.  w wys. 100 000 zł. Zadanie 

po przetargu .  520 m chodnika za kwotę 185 000,00 zł 

 

- Przebudowa  drogi powiatowej Nr 1011R relacji Kawęczyn – Skowierzyn w zakresie 

budowy chodnika w miejscowości Wrzawy. Etap I . Zadanie po przetargu ,179 m. 

chodnika za kwotę 69 372,00 zł. 

Wykonawca  obu zadań PRIMA BUD Andrzej Sobczyk , Sandomierz, Termin 30 .06 

2020 r. 

 Gmina Grębów   



-  „Przebudowa  drogi powiatowej Nr 1094R relacji Furmany – Żupawa – Stale w miejscowości 

Żupawa w km. 2 + 639, 7 – 3 +000 – etap I . Po podpisaniu umowy o współfinansowaniu 

zadania wszczęto procedurę postepowania przetargowego. Zgodnie z informacją z otwarcia 

ofert najkorzystniejsza cenowo oferta wynosi 407 487,55 zł. Oferta jest w ocenie. Do 

wykonania jest 360 m. drogi  z terminem do dnia 15.10. 2020 r. 

Z ubiegłorocznego  zgłoszenia  w Min Kultury i Dziedzictwa Narodowego  zadania  –  

„Renowacja zewnętrzna klatki schodowej internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego w Grębowie  - etap II,   W odpowiedzi na wniosek z dnia 29 .10 2019 r.  

dotyczący przyznania dofinansowania w ramach programu Ochrona  zabytków Ministerstwo 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego na realizację zadania zarezerwowało kwotę 75 000 zł. Do 

Urzędu Marszałkowskiego w Rzeszowie złożono wniosek na kwotę 99 300 zł. Planowana 

wartość robót renowacyjnych zgodnie z kosztorysem inwestorskim zadania wynosi 200 000 zł  

- 27 marca br złożono wniosek do Ministerstwa  Kultury   o dotację dla  zadania  „Renowacja 

wewnętrznej klatki schodowej Internatu Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w 

Grębowie w kwocie 48 300 zł. W toku realizacji pozostaje opracowanie dokumentacji 

konserwatorskiej tego zadania i  uzyskanie stosownych pozwoleń . 
- w dniu 21 .02.2020 złożono wniosek o dotacje dla zadania „Renowacja mostku bramy 

wjazdowej Zespołu pałacowego w Grębowie” do  Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w 

Przemyślu na kwotę 36 500 zł. Planowana wartość robót zgodnie  z kosztorysem to kwota 

76 000,00 zł. Po rozpatrzeniu wniosku,  Podkarpacki  Konserwator Zabytków powiadomił o 

przyznaniu kwoty 20 000, 00 zł. 

Na dzisiejszej Sesji Zarząd  przedkłada wysokiej Radzie powierzenie Gminie  Grębów   3 zadań  

związanych z budową chodników. O szczegółach poinformujemy  przy przedstawianiu 

projektu. 

W projektowaniu był  - Remont drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów – Stany w km. 3 + 

277 – 4 + 027 w miejscowości Grębów. Za kwotę8 979,00 zł . Odebrano 8.05 2020 r. 

Dokumentacja pod środki z „powodziówek” 

Gmina Nowa Dęba. 

-  „ Przebudowa  drogi powiatowej Nr 1131R ul. Majdańska w Nowej Dębie” Zadanie 

zgłoszone do Funduszu Dróg Samorządowych. Po podpisaniu umowy o wspófinansowaniu 

zadania  wszczęto procedurę przetargową Najkorzystniejsza oferta wyniosła 533 341,73. zł. W 

ramach zadania przewiduje się przebudowę nawierzchni  na długości 543 m. , budowę chodnika 

na odcinku 390 m. Termin wykonania 17 .09. 2020 r.  

- rozstrzygnięto przetarg na 4 zadania  drogowe związane z budową chodników 

a) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117R relacji Tarnowska  Wola – Wola Baranowska w 

zakresie budowy  chodnika na działce Nr ewid. 139 – teren zamknięty kolejowy. Firma 

„TREEBUD” Sp. z o.o. Jaworniki  pow. Myślenice, Cena brutto 76 053,93 zł, 71 m chodnika. 

Termin 31 .08.2020 r. 

b) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117 R relacji Tarnowska Wola – Wola Baranowska w 

zakresie budowy chodnika od drogi krajowej nr 9 do istniejącego chodnika w miejscowości 

Rozalin – etap IX 

Przedsiębiorstwo Produkcyjno Usługowo Handlowe ,,PRIMA -BUD” , A. Sobczyk  

Cena brutto:  41 820,00 zł,  100 m.  chodnika, termin 31.08 2020 r. 

 

c) Przebudowa drogi powiatowej Nr 1113 R relacji Stale – Chmielów -Dąbrowica  w zakresie 

budowy chodnika w miejscowości Cygany na odcinku od początku miejscowości Cygany do 

istniejącego chodnika – etap II 

Przedsiębiorstwo Produkcyjno Usługowo Handlowe ,,PRIMA -BUD” , A. Sobczyk  

Cena brutto:  94 095,00 zł, odcinek 285 m. termin 31.08 2020 r. 

 



d) Budowa deptaka pieszego w pasie drogi powiatowej Nr 1112R dojazd do stacji kolejowej 

Chmielów – etap IV 

Przedsiębiorstwo Produkcyjno Usługowo Handlowe ,,PRIMA -BUD” , A. Sobczyk  

Cena brutto:  298 890,00 zł, odcinek 320 m. Termin 31.08 2020 r. Do każdego z tych 4 zadań 

pomocy  finansowej udzieliła Gmina Nowa Dęba.  

        

Zlecono  wykonanie dokumentacji dot. dróg powiatowych  ul. Borowej i Szypowskiego w 

Nowej Dębie. 

ul. Szypowskiego za kwotę 19 500 zł. z terminem do 14 08 2020 r. 

ul. Borowa za kwotę 19 000 zł z terminem do 10 .08 2020 r. 

i odcinek na drodze Stale do DK 9. - Remont drogi powiatowej Nr 1114R relacji Stale do  drogi 

Nr 9 w km. 9 + 595 – 11 + 095 w miejscowości Alfredówka. 

 ( pod  środki z „powodziówek)  Odebrane  8 maja  br. za kwotę 10 824 zł. 

 

Na sesję przybył radny Dominik Szewc i radny Tadeusz Rękas, Stan radnych na sesji 16. 

 

p. 5. Interpelacje radnych.  Przewodnicząca  informuje Radę:   

Na interpelacje złożone na poprzedniej sesji odpowiedzi zostały udzielone pisemnie.  

 Nowych interpelacji nie było. 

 

Radni otrzymali sprawozdania do zapoznania się. 

p.6.    

Przyjęcie sprawozdania  z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Tarnobrzegu   w 2019 r. wraz z przedstawieniem zestawienia potrzeb w zakresie pomocy 

społecznej - bez uwag.  

  p.7  Przyjęcie sprawozdania z efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w 2019r jako  organizatora rodzinnej pieczy zastępczej- bez uwag. 

  p. 8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Powiatu 

Tarnobrzeskiego z   organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art.3 ust.3 ustawy o       działalności    pożytku publicznego   i o wolontariacie za rok 

2019 – bez uwag. 

 

9. Podjęcie  uchwał w sprawach: 

a)  w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa 

Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2020 na realizację zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. 

 

Sekretarz Powiatu przedstawił projekt uchwały .Czy są pytania do projektu uchwały ?.  

 O przedstawienie łącznej  opinii proszę  przewodniczącego Komisji ds. Rodziny i Polityki 

Społecznej .Przewodniczący Komisji Marian Grzegorzek przedstawia pozytywną opinie do 

projektu uchwały.   

Głosujemy  projekt uchwały: 



Kto jest „za”  – 16 radnych 

Kto „przeciw”0, Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało  16.radnych. Uchwała została  przyjęta. 

b) w sprawie nadania imienia Specjalnemu Ośrodkowi Szkolno-Wychowawczemu  

w Grębowie. 

 

Sekretarz Powiatu przedstawił projekt uchwały . Na podstawie § 1 ust. 2 ramowego statutu 

publicznego specjalnego ośrodka szkolno wychowawczego stanowiącego załącznik nr 5 do 

rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej i Sportu z dnia 7 marca 2005 r. w sprawie 

ramowych statutów placówek publicznych (Dz. U. Nr 52, poz. 466) specjalnemu ośrodkowi 

szkolno-wychowawczemu imię nadaje organ prowadzący, na wspólny wniosek rady 

pedagogicznej, rady rodziców i samorządu uczniowskiego.  

W dniu 10 lutego 2020 roku  Dyrektor ośrodka działając na podstawie wspólnego 

wniosku Rady Pedagogicznej, Rady Rodziców i Samorządu Uczniowskiego Specjalnego 

Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie wystąpił z wnioskiem o nadanie ośrodkowi 

imienia Teresy i Seweryna Dolańskich. 

W obecnym roku szkolnym ośrodek obchodzi 50 rocznicę istnienia. Jest to wielkie 

wydarzenie dla całego lokalnego środowiska, ważnym wydarzeniem dydaktyczno-

wychowawczym dla szkoły i jej uczniów, które określa tożsamość i szczególny charakter 

ośrodka w Grębowie.  

Czy są pytania do projektu uchwały?.   

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Gruszka przedstawia pozytywną opinię  do projektu 

uchwały. 

Głosujemy   projekt uchwały: 

Kto jest „za”  – 16 radnych 

Kto „przeciw”0, Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało  16.radnych. Uchwała została  przyjęta 

 

c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski. 

 

Sekretarz ze względu na jednorodność  projektów dotyczących udzielenia pomocy finansowej 

dla Gmin prosi  Przewodniczącą Rady  o całościowe  przedstawienie projektów uchwał od 

litery c  do litery f . Sekretarz Powiatu przedstawił projekty , zaznaczając, że należy głosować 

je oddzielnie. Głos w sprawie projektów uchwal zabrała radna Krystyna Kozieja. Zapytała o 



podział środków, jako dotacji dla jednostek OPS z poszczególnych Gmin i czym sugerowano 

się przy podziale tych środków. Dlaczego Gmina Grębów otrzymała tylko środki na jedną 

jednostkę OPS w Krawcach. Odpowiedzi udzielił na to pytanie radny Marek Ożga. Środki 

przydzielane były podobnie jak w poprzedniej kadencji. Jednostki OPS, których jest 8 na 

terenie gminy Grębów, mają swoje władze .Jednostka OSP Krawce dostała pomoc w związku 

z dyspozycją  i zapotrzebowaniem zgodnie z propozycją Zarządu Gminnego. Prezes Zarządu 

Gminnego zaproponował, żeby te środki były wykorzystane właśnie na tą jednostkę , na 

remont garażu Strażnicy OSP.  Jednostka OSP Krawce zwróciła się  do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji środki z krajowego sytemu ratowniczo gaśniczego i właśnie w 

ramach tych środków jest potrzebny udział własny, taki udział zaproponował Pan Wójt i 

Powiat. Tak wyglądała sytuacja podziału tych środków.   

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Przewodniczący Komisji przedstawia pozytywną opinię do 

projektów uchwał  od  c do f. 

 

Głosujemy   projekt uchwały:  

c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski. 

Kto jest „za” – 15 radnych. 

Kto „przeciw”0, Kto się „wstrzymał”-1 ( K. Kozieja ) 

Głosowało  16.radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 Opuścił sesję D. Szewc. Stan radnych 15 

d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gorzyc  

Głosujemy   projekt uchwały: 

Kto jest „za” – 15 radnych. 

Kto „przeciw”0, Kto się „wstrzymał” 0 

Głosowało 15 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Grębów 

Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za” – 14 radnych., Kto „przeciw” 0. 

Kto się „wstrzymał” 1 –  ( K. Kozieja ). 

Głosowało 15.radnych. Uchwała została  przyjęta. 

Przybył na sesję radny Dominik Szewc. Stan radnych 16 

f) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Dęba. 

Głosujemy    projekt uchwały: 



Kto jest „za”  - 16 radnych. Kto „przeciw”0, Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało  16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

Radna K. Kozieja składa oświadczenie, że jej wolą było głosowanie za udzieleniem pomocy 

trzem gminom, a wstrzymała się od głosu przy uchwale dotyczącej Gminy Grębów. 

 

 

 

g) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Powiat Tarnobrzeski prawa  

własności nieruchomości położonej w Tarnobrzegu. 

 

Proszę Pana Sekretarza o  przedstawienie projektu uchwały. Przedkładany projekt uchwały jest  

związany z urządzaniem otoczenia Poradni Psychiatrycznej SPZ ZOZ w Nowej Dębie w 

budynku zakupionym na terenie Miasta Tarnobrzega w 2019 r. przy ul Kopernika. Zgodnie z 

uchwałą NR XXXII/240/2019 Rada Miasta Tarnobrzega z dnia 23 grudnia 2019r. w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność miasta Tarnobrzega na 

prawach powiatu w drodze bezprzetargowej oraz w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny 

nieruchomości Prezydent Miasta Tarnobrzega został upoważniony do sprzedania Powiatowi 

Tarnobrzeskiemu nieruchomości gruntowej o pow. 0,00380 ha. Zgodnie z zarządzeniem 

Prezydenta Miasta Tarnobrzega Nr 98/2020 z dnia 5 marca 2020r. cena nieruchomości została 

ustalona przez rzeczoznawcę na kwotę 113.000,00 zł.  Powiatowi Tarnobrzeskiemu udziela się 

99% bonifikaty od ustalonej ceny nieruchomości, co daje kwotę 1.130,00 zł + 23% podatku 

VAT tj. łącznie 1.389,90 zł. Po uzyskaniu  przez Zarząd Powiatu zgody Rady Powiatu 

kontynuowane będą procedury związane z przeniesienia prawa własności działki na Powiat 

Tarnobrzeski. Wydatek związany z zakupem nieruchomości pokryty zostanie z budżetu 

powiatu na 2020r.  

Czy są  pytania do projektu uchwały ?.   

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji  Promocji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Przewodniczący Komisji Marek Zięba przedstawia pozytywną 

opinię Komisji.  

Głosujemy  projekt uchwały: 

Kto jest „za”  – 16 radnych 

Kto „przeciw”0, Kto się „wstrzymał” 0 

Głosowało  16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

 



 h) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2020r  

 

Proszę Panią Skarbnik Powiatu o przedstawienie  projektu uchwały. 

Skarbnik Powiatu E. Wojciechowska omawia szczegółowo projekt uchwały z autopoprawką. 

Czy są  pytania do projektu uchwały ?.  Głos zabrała radna K. Kozieja. Pytanie odnośnie 

zadań inwestycyjnych w projekcie uchwały. Czy nie obowiązuje  zasada udziału 50% na 50% 

w przypadku współpracy Powiatu i Gminy. Odnośnie 3 zadań dla Gminy w ramach środków 

gminy Grębów .  Radna informuje o nadwyżce budżetowej mówi, że Powiat Tarnobrzeski 

dysponuje środkami, i oczekuje od Rady i Zarządu zwiększenia dofinansowania zadań 

inwestycyjnych dla Gminy Grębów wg  zawartych umów w takiej samej wysokości.  

Odpowiedzi udzielił Starosta  informując o podziale środków zgodnie ze stosownym pismem 

otrzymanym od Wójta Gminy Grębów, wynikającym  także ze współpracy z Gminą Grębów. 

Powiat Tarnobrzeski stara się Gminę wspomagać. .Radny M. Ożga przedstawił zestawienie  

odnośnie poprawy infrastruktury inwestycyjnej w latach 2015-2018 dla poszczególnych gmin  

i partycypacji w kosztach. Szczegółowo wyjaśnił  i omówił poruszaną kwestię. Głos zabrał 

Dominik Szewc w sprawie radnej Krystyny Kozieji . Radna Krystyna Kozieja zabrała głos w 

sprawie wzajemnej współpracy radnych z Gminy Grębów. Uwagi i spostrzeżenia wniosła 

również Przewodnicząca zaznaczając chęć niesienia pomocy, wsparcia dla wszystkich Gmin z 

Powiatu,  bo potrzeby są ogromne. Wszystkie należy traktować jednakowo. Do sprawy 

odniósł się radny  Paweł Bartoszek w kwestii formy finansowania. Podkreślił , że inwestycje 

drogowe są zadaniami Powiatu, a nie Gmin. 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Przewodniczący Komisji przedstawia pozytywną opinię. 

 Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za” – 15 radnych. 

Kto „przeciw” 0, Kto się „wstrzymał” 1 ( K. Kozieja ). 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

i) w sprawie powierzenia Gminie Grębów prowadzenia zadań publicznych 

Proszę Pana Sekretarza o przedstawienie  projektu uchwały. 

Sekretarz omawia projekt uchwały . Podobnie jak w 2019r. Wójt Gminy Grębów 

wyraził wolę realizacji zadań należących do właściwości Powiatu z zakresu drogownictwa. 

Na wymienione w uchwale zadania Gmina Grębów zamierza  przeznaczyć kwoty : na zadania 

zapisane w § 1 

 - na zadanie  pod pozycją 1 nie mniej jak 130 tyś zł 



- na zadanie pod pozycją  2 nie mniej jak 100 tyś. zł 

- na zadanie pod pozycja 3 nie mniej jak 70 tyś. zł 

Powiat Tarnobrzeski do wymienionych zadań przekaże z budżetu Powiatu na 2020r 

odpowiednio. Zadanie nr 1 -5 tyś zł, zadanie nr 2- 100 tyś. zł, zadanie nr 3- 5 tyś. zł. Zgodnie z 

zapisem uchwały wzajemne zobowiązania i rozliczenia finansowe zostaną zawarte w 

stosownym porozumieniu pomiędzy Powiatem Tarnobrzeskim, a Gminą Grębów. 

Czy są  pytania do projektu uchwały ?.  Pytań nie było. 

O przedstawienie opinii proszę  przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów. Przewodniczący Komisji przedstawia pozytywną opinię. 

 Głosujemy projekt uchwały: 

Kto jest „za” – 15 radnych. 

Kto „przeciw” 0, Kto się „wstrzymał” 0. 

Głosowało 15 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 Zgłasza  się radny Tomasz Zieliński z podziękowaniem od mieszkańców Miasta Nowa Dęba 

za  planowany remont ul. Majdańskiej, która czekała długo na swoją kolej. Głos zabiera 

Dominik Szewc w sprawie podziału środków w Powiecie . Odpowiedzi udzielił Starosta Jerzy 

Sudoł.  Starosta również dziękuje wszystkim osobom zaangażowanym w akcję COVID 19. 

Wicestarosta Jacek Rożek dziękuje staroście za dobra współpracę z parlamentarzystami, za 

pomoc w organizacji środków dezynfekcyjnych i materiałów. Przewodnicząca  składa 

podziękowania dla wszystkich służb zaangażowanych podczas pandemii. Czy ktoś spośród 

radnych chce jeszcze zabrać głos.? Zgłoszeń nie było. 

Dziękuję za udział w Sesji. Przewodnicząca Rady Powiatu wypowiada sentencję:   

„Wobec wyczerpania porządku zamykam XVI  Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w 

dniu 28 maja 2020 r. „ 

 

 

Protokół sporządził 

 

Agnieszka Kseń-Samołyk 

 


